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Адрес Lipik Glas d.o.o. 
za proizvodnju stakla d.o.o. 
Staklanska 4 
34551 Lipik

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Superior products for supreme clients!

High quality products always find their way to the market, which was exactly the story with glasses made in Lipik Glas. Commencing with 2003., when
Bentley Motors Ltd, impressed by displayed know-how in product development decided to promote Lipik Glas to authorized series manufacturer of
glasses for their new car model, roster of car manufacturers which invest their trust in Lipik Glas continues to grow each year. Aside from getting new
clients, it is our greatest pleasure that existing clients, satisfied with our business relationship, reward us with new jobs year after year. 
McLaren-MP4-12C Spider (05)

Lipik Glas is pleased to offer its clients possibility to manufacture each and every glass which can be installed in a car

    Windscreen (windshield) 
    Side glasses 
    Rear glass 
    Partition glass 
    Engine cover glass 
    Glass roof top

Apart from standard automotive glasses, the following products can be offered to our clients as well

    Glasses with thermal insulation 
    Glasses with acoustic insulation 
    Heated glasses 
    Bulletproof glasses

Other than glasses themselves, Lipik Glas provides to its clients assembly of full array of additional components (child parts) on the glasses, such as
brackets, clips, mirror mount buttons, rain sensors, antennas, division bars, distancers, seals etc.

Company Profile of Lipik Glas d.o.o.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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